

Research Projects Workshops

2018

Volià
Coaching Project

2017

Do yourself a favour!
Field Project

2015

Do yourself a favour!
Field Project

2011

Do yourself a favour!
Coaching Project

2010

Do yourself a favour!
Coaching Project

danceWEB

2013

danceWEB Mentor

2003

danceWEB Scholarship
Recipient

Ausstellung

2011

Angels
[Artist]

IMPULSTANZ

Vienna International
Dance Festival 2018



Ivo Dimchev

geboren 1976, ist ein Choreograf und Performer aus Bulgarien. Nach zehn Jahren Produzieren und Gastspielreisen graduierte Ivo Dimchev 2009 bei DasArts in Amsterdam und ging daraufhin nach Brüssel, wo er den Volksroom gründete, ein Ort, für unabhängige Performance Produktionen. Später zog er zurück in seine Heimatstadt Sofia und eröffnete den berüchtigten Kunstraum Mozei. Zur Zeit lebt er zwischen Los Angeles, New York, Wien und London, wo er seine kontroversiellen Performances, Gesangsauftritte, Konzerte, Ausstellungen und Bücher auf intensivste Weise präsentiert. 2013–2017 war er Kaaithéater Artist-in-Residence.

born 1976, is a choreographer and performer from Bulgaria. After ten years of creating and touring, Ivo graduated in 2009 at DasArts in Amsterdam and moved to Brussels. There he founded his independent stage Volksroom, in which he gave the performing arts free rein. Later he moved back to his hometown Sofia and opened the notorious art space Mozei. Now he lives between Los Angeles, New York, Vienna and London, intensely presenting his controversial performances, vocal concerts, art exhibitions and books. He was a Kaaithéater artist-in-residence for the period 2013–2017.

Ivo Dimchev A Selfie Concert

06. August, 20:30 Uhr
Zusatzaufführung:
09. August, 22:30 Uhr
mumok, Uraufführung

Ivo Dimchev UNITED KINGDOM/BELGIUM

A Selfie Concert

Nach Dimchevs unglaublichem Facebook Theatre im mumok 2015 und der Album Premiere Sculptures im Wiener Volkstheater bei ImPulsTanz 2017, präsentiert Künstler, Performer, Sänger und Musiker Ivo Dimchev heuer ein neues Konzertformat mit Publikumsbeteiligung: „Ich mag die Idee eines Selfie-Konzerts, bei dem die Leute während des Singens ständig mit mir Selfies machen.“ Und natürlich wird in der Ausstellung Doppel Leben ein besonderer Rahmen geschaffen, um die Situation für Sie und Ihre Selfies attraktiver zu machen!

„Ich liebe es, Selfies zu machen! Es bringt mich meinem Publikum näher, weil wir dabei normalerweise ja auch ein bisschen reden. Auf diese Weise bekomme ich Feedback, oder zumindest kann ich in ihren Augen sehen, wie die Show bei ihnen ankommt.“ (Ivo Dimchev)

After Ivo Dimchev's staggering Facebook Theatre 2015 in mumok and his music album release Sculptures on the stage of Vienna's Volkstheater at ImPulsTanz 2017, artist, performer, singer and musician. Ivo Dimchev returns with again a new idea of a concert including the audience: "I like the idea of a selfie-concert in which people are constantly making selfies with me while I'm singing." And of course, within the exhibition Doppel Leben, a special setting will be arranged to make the situation more attractive for you and your selfies!

“I love to take selfies! It brings me closer to my audience, because we usually get to talk a bit. That way, I get feedback, or at least I can see in their eyes how the show is received.“ (Ivo Dimchev)

Credits

Von und mit Ivo Dimchev
Dauer 60 Minuten

Ivo Dimchev bei ImPulsTanz

Performances

2018

Voilà – the most important thing in the universe
10. August, 18:00 Uhr,
Volx/Margareten
Research Project Showing

Filmvorführung
Footage, Avoiding deLIEath, ImPulsTanz 2017
25. Juli + 07. August,
14:00–18:00 Uhr, mumok kino

Avoiding deLIEath
24. + 26. Juli, 23:00 Uhr
Kasino am Schwarzenbertplatz
Österreichische Erstaufführung

2017
Avoiding deLIEath Performance & Exhibition
Ivo Dimchev & Guests
(Choreographer, Performer)

Sculptures
(Choreographer, Performer)

2016
songs from my shows
The Greatest Christmas
Breakdown Special
(Performer)

Operville
(Choreographer, Performer)

Paris
(Choreographer)

I-cure
(Choreographer, Performer)

2015

Facebook Theatre
(Choreographer, Performer)

Concert – 15 songs from my shows
(Choreographer, Performer)

Filmvorführung
Fest
(Choreographer & Performer)

ICURE
(Choreographer & Performer)

2013
Fest
Cie. Ivo Dimchev
(Choreographer, Performer)

X-ON
Cie. Ivo Dimchev & Franz West
(Choreographer, Performer)

2012
Concerto
Ivo Dimchev & Emilian Gatsov
(Performer)

the P project
(Choreographer, Performer)

A Tribute to Franz West
Various artists
(Choreographer, Performer)

Som Faves
(Choreographer, Performer)

2011

I-ON
(Choreographer, Performer)

Soloarbeit mit Objekten von Franz West
(Choreographer, Performer)

We.art.dog.come
(Choreographer, Dancer)

X-ON
Cie. Ivo Dimchev & Franz West
(Choreographer, Performer)

2010
Som Faves
(Choreographer, Performer)

2007
Lili Handel
(Choreographer, Performer)

Specials

2016
Songs from my shows
(Singer, Performer)

improvisation & Book presentation
Ivo Dimchev &
Lea Petra Concert
(Singer, Performer)

2013
I-ON
Triple Feature in Kooperation
mit mumok